
              

Hovedstyremøte i Eidsvåg Idrettslag 11.04.2013  

Nesset næringshage kl. 20.00 -  

 

Tilstede: Inger Anne Øyen, Ivar Øyen, Jannicke Næss Bugge, Ann Kristin Dyvik, Inge Arild Fjøseid (for 

Erlend Stubø) og Vivian Høsteng 

Forfall: Per Olav Eidsæter, Bente Hoem, Jan Erik Blø, Erlend Stubø 

 

 

Sak 1: Årsmøtereferat. Valg av revisorer 
Forslag fra Ann Kristin Dyvik: Årsmeldingene legges inn på hjemmesiden, slik at disse kan leses 

gjennom før årsmøtet. Gjennomgangen i møtet tar lang tid.  

 

Som revisorer foreslås Rune Skjørsæther og Vigdis Fjøseid. Dette ble enstemmig vedtatt. 

Inger Anne tar kontakt med de foreslåtte. 

 

Sak 2: Presentasjon av undergruppene etter konstituering 
Langrennsgruppa: 

Leder: Ann Kristin Dyvik 

Nestleder: John Arne Bugge 

Kasserer: Olav Svensli 

 

Allidrett: 

Leder: Jannicke Næss Bugge 

Nestleder: Janne Aspås Angvik 

Sekretær: Veronica Hanssen 

Kasserer: Grete Husvik 

 

Fotball: 

Leder: Erlend Stubø 

Nestleder: Geir Ove Istad 

Sekretær: Inge Arild Fjøseid 

Kasserer: Torstein Alstad 

 

Sak 3: Disposisjonsinnehavere til bankkonto 
Langrennsgruppa: 

Olav Svensli og Ann Kristin Dyvik 

 

http://idrett.speaker.no/Organisation.asp?OrgElementId=26227


Allidrett: 

Jannicke Næss Bugge og Grete Husvik 

 

Fotballgruppa: 

Erlend Stubø og Torstein Alstad 

 

Hovedstyret: 

Inger Anne Øyen, Per Olav Eidsæter og Ivar Øyen 

 

Sak 4: Politiattester, valg av ansvarlig 
Som ansvarlig foreslås Vivian Høsteng. 

Dette ble enstemmig vedtatt. 

 

Sak 5: Medlemskap, idrettsregistrering 
Det sendes automatisk ut faktura til allerede registrerte medlemmer. Nye medlemmer må registreres 

slik at faktura kan sendes ut, og idrettsregistreringen blir riktig. Dette er gruppenes ansvar. 

 

Sak 6: Lisensansvarlig 
Ivar Øyen orienterte. Hver gruppe skal ha hver sin lisensansvarlige. Alle gruppene må ta ansvar for at 

lisenser for barn fra og med 13 år blir ordnet, og melder inn til Ivar hvem som skal ha lisens. I 

fotballgruppa betales det laglisens, mens i de individuelle idrettene må det betales pr. utøver. De som 

er aktive i flere idretter må betale lisens pr. idrett. For å få lisens må kontingenten til idrettslaget være 

betalt. 

 

Sak 7: Ny hjemmeside 
Det kom innspill til årsmøtet fra Inge Arild Fjøseid vedr. ny hjemmeside. Leverandøren er nå endret, 

og Ivar jobber med den nye hjemmesiden i samarbeid med Inge Arild.  

Det foreslås at Ivar og Inge Arild bestemmer mal for oppsettet av hjemmesiden. Dette ble enstemmig 

vedtatt. 

Det arrangeres web-kveld for opplæring av ny hjemmeside. Alle tar med egen pc. Inger Anne kaller 

inn.  

Sak 8: Eventuelt 
Status klubbhusplaner: 

Ivar orienterte. Det er kommet inn noen pristilbud, og pr. i dag ser bruttoprisen ut til å bli 3,6 mill.  

Eidsvågdagene: 

Inger Anne orienterte.  

Nesset idrettsråd: 

Ivar er valgt som ny leder. Jorunn Solhjell er nestleder. Inger Anne orienterte om den øvrige 

sammensetningen, og møtereferatet for øvrig. 



Status i gruppene:  

Kort orientering fra Langrennsgruppa og Allidrett. 

Flerbrukshallen: 

Ivar orienterte fra møte med kommunens prosjektleder. Grunnundersøkelsene er ikke klar før i 

august. Når det gjelder drifting av hallen ønsker kommunen at Eidsvåg IL skal stå bak. Dette må 

diskuteres i Eidsvåg IL.  

Valgkomiteen: 

Gruppene må velge en representant hver til valgkomiteen. Må være klart til høsten.  

 

 

 

Vivian Høsteng 

sekretær 

 

 

 

 

 

 

 

 


